
   Zápisnica z Rady školy pri SOŠPg, Bullova 2, BA, 30. 9. 2024 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Hosť: riaditeľka školy Mgr. Galina Šimončičová 

 

Program:  

1. Privítanie a oboznámenie s programom 

2. Schválenie programu  

3. Príjmy a výdavky NF Comenium 

4. Hlasovanie o návrhoch zvýšenia školských príspevkov pre denných a externých 

študentov 

5. Aktuálne projekty školy, vykované akcie, plánované podujatia, plánované 

opravy 

6. Počet tried prvého ročníka 

7. Personálne zmeny 

8. Rôzne 

 

K jednotlivým bodom programu: 

1. Mgr. Vráblová privítala prítomných na zasadnutí Rady školy. 

 

2. Návrh programu bol schválený všetkými prítomnými. 

 

3. P. riaditeľka Mgr. Šimončičová informovala o príjmoch a výdavkoch z NF 

Comenium. Informovala o možnosti nahliadnutia správ o čerpaní finančných 

prostriedkov z NF Comenium na internetovej stránke školy. Navrhla zvýšenie 

školského príspevku pre denných žiakov zo 40 na 50 eur a pre externých žiakov 

z 200 na 250 eur. 

 

4. Mgr. Koller vyzval prítomných na hlasovanie o schválení návrhov príspevkov do NF 

Comenium. Za schválenie hlasovalo 6, zdržalo sa 0, proti 0. Návrh nových 

príspevkov do NF bol schválený. 

5. Riaditeľka školy prítomných oboznámila s aktuálnymi projektami školy, 

vykonanými akciami, plánovanými udalosťami, plánovanými opravami: 



a. KOŽAZ – žiaci tretieho ročníka absolvovali v termíne 17. – 20.9. 2024 

pobytový kurz ochrany života a zdravia vo Vysokých Tatrách. 

b. Plavecké výcviky – žiaci druhého ročníka odboru učiteľstvo pre MŠ 

a vychovávateľstvo absolvovali minulý školský rok (jún 2024) pobytový 

plavecký výcvik v Štúrove. Tento školský rok sa plánuje pobytový plavecký 

výcvik v dvoch termínoch – pre jednu skupinu žiakov v Taliansku, pre druhú 

žiakov v Štúrove. 

c.  Teniskový ples – sa uskutoční 4.10. 2024 v priestoroch školy za účasti 

žiakov, niektorých pedagógov a absolventov školy. Akcia bola 

zorganizovaná školským parlamentom. 

d. Ekovoľníci – dobrovoľnícka akcia zameraná na skrášlenie vonkajších 

priestorov školy (átrium). Uskutoční sa 18.10. 2024 za prítomnosti 

niektorých žiakov, rodičov a pedagógov. 

e. Akadémia veľkých diel pre zamestnancov školy – aj tento školský rok sa 

zamestnanci školy budú stretávať na kurze Akadémie veľkých diel, na 

ktorom rozvíjajú svoje vzdelanie v oblasti umenia a kultúry. 

f. Odborná prax – o všetkých dôležitých termínoch a podstatných 

informáciách súvislej i priebežnej praxe boli rodičia žiakov oboznámení na 

ZRPŠ dňa 30.9. 2024. 

g. Hospodárka školy, pani Bieliková informovala o plánovaných opravách – 

svetlá v triedach. Do konca kalendárneho roka má prísť k výmene svetiel 

v triedach, v ktorých je to akútne. Finančné prostriedky (35tis. eur) boli na 

tento zámer vyčlenené z rozpočtu BSK. 

h. Pani riaditeľka informovala o tom, že v budove školy sa uvoľní priestor, 

v ktorom aktuálne sídli pekáreň. Priestor sa nebude ďalej prenajímať. 

V prípade nevyužitia priestoru na zriadenie centra pre autistické deti BSK,  

priestor využije škola pre svoje účely. 

6. Pani riaditeľka informovala prítomných o náraste počtu žiakov prvého ročníka 

 a o počte otvorených prváckych tried. Tento školský rok sa otvorilo päť tried 

prvého ročníka. 

7. Pani riaditeľka informovala o personálnych zmenách v radoch zamestnancov školy. 

Na tento školský rok pribudlo osem nových pedagogických zamestnancov. 



8. Pani predsedníčka Mgr. Vráblová sa poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie 

Rady školy. 

Zapísal Mgr. R. Koller, 15.10. 32024 


